

Mötesanteckning – GITS ledningsråd

Datum: 2025-06-26

Tid: 10.30-12.00

Plats: Digitalt möte

Närvarande

- ✓ Mattias Hjelm, funktionsledare GITS (sammankallande)
- ✓ Maria Olsson, strateg Västkom
- ✓ Karl Fors, regionutvecklare Regional leverans, VGR
- ✓ Johanna Karlsson Deucher, administratör GITS (sekreterare)

Sammanställning av actionpunkter från dagens möte:

- Punkt 1: Mattias kallar koncernstab digitalisering till återkommande möten under hösten som rör en samlad leverans utifrån GITS behov. I ett första skede kallas Karl, Maria och Camilla Odenberger.
- Punkt 1: Maria lägger in avtalet med Peak som en punkt till SITIV.
- Punkt 3: Karl skickar möteskallelse för GITS halvårsavstämning till Cristina Thordén.
- Punkt 4: Maria lägger in SITHS som en punkt på nästa möte med SITIV.
- Punkt 5: Karl och Maria lägger in punkt om planering av workshop (om samverkansmöjligheter eller hinder för samverkan) på nästa möte med Gemensam beredning VVG och SITIV.
- Punkt 5: Karl, Maria och Mattias fortsätter bevaka omorganisationen i KSD utifrån GITS behov.
- Punkt 6: Karl och Maria sätter planering och tidplan för GITS halvårsavstämning den 26 augusti.
- Punkt 6: Mattias informerar GITS om halvårsavstämningen och vidarebefordrar kallelsen till de som behöver vara med.

1. Förvaltningsobjekt SHVO

Förvaltningsplan och uppdragsbeskrivning

Förvaltningsplanen är ännu inte beslutad. Vid frågor om förvaltningsplan eller uppdragsbeskrivning hänvisar GITS till ansvarig gruppering (VVG, Vårdsamverkan Västra Götaland) via Malin och Åsa som är beredningsansvariga.

Kontakt inom KSD

När ett system har behov av utveckling eller annan förändring behöver Mattias ta kontakt med KSD (koncernstab digitalisering) som startar upp ett projekt för att möta upp behovet. Ofta tar detta flera månader och fungerar inte med hur GITS arbetar. Just nu behöver arbetet med statistik i SAMSA samordnas. Arbetet är sedan förra året men man har skjutit på arbetet.

Det behövs en mötesform för kontakt mellan GITS och koncernstab digitalisering om it-leveranser och andra relaterade behov. GITS (via Mattias) kallar koncernstab Digitalisering till återkommande möten som rör leveransfrågor utifrån GITS behov. Möten bokas återkommande under hösten.

Att göra: GITS (via Mattias) kallar koncernstab digitalisering till återkommande möten som rör en samlad leverans utifrån GITS behov. I ett första skede kallas Karl, Maria och Camilla Odenberger. Möten bokas under hela hösten.

Konsultstopp

GITS har inget konsultstopp. Peak Networks fortsätter året ut och sedan kommer ny förhandling. Maria och Karl tar upp detta på första mötet med SITIV i höst.

Att göra: Maria lägger in avtalet med Peak som en punkt till SITIV.

2. Elevhälsodata Väst (EHDV)

Förvaltningsplan

Det finns en [förvaltningsplan för EHDV](#) som är godkänd av styrgruppen.

Styrgrupp/arbetsgrupper

Det behöver bli en relevant styrgrupp som säger vilka typer av arbetsgrupper som behövs annars blir det ingen framdrift i arbetet.

Finansiering

Det finns i dag bara finansiering för att förvalta databasen, inte för att utveckla EHDV.

3. Öppen data

Det ska tas fram en förvaltningsplan och en förvaltningsgrupp. Bjud in Cristina Thordén till GITS halvårsavstämning. Cristina är regional samordnare för "Dataportal Väst" och "Regional samverkan inom öppna data". I dagsläget fokuserar styrgruppen på en översyn av hemsidorna.

Att göra: Karl skickar möteskallelse för GITS halvårsavstämning till Cristina Thordén.

4. SITHS

Uppföljning av möte med SITHS-förvaltningen

Fredrik Edholm återkopplade att det inte finns något annat önskemål från Skaraborg än att ha ett grundavtal med varje kommun. SITHS blir en punkt på SITIV och Fredrik tog på sig att ta fram lite material till mötet.

Att göra: Maria lägger in SITHS som en punkt på nästa möte med SITIV

5. Aktuella projekt/initiativ

Samverkansutbildning

GITS gör inget mer gällande samverkansutbildning utan det ligger på VVG att säga vad som händer härnäst. Samverkansutbildningsfrågan tas dessförinnan upp med Gemensam beredning VVG och SITIV. Lena Larsson har gjort klart sitt uppdrag och arbetar i sommar, men framtiden är oklar.

Samverkansmöjligheter eller hinder för samverkan?

LGS och SAMLA har invändningar om samverkan kring en gemensam it-lösning. Hur går vi vidare i arbetet?

Diskussion

- Kunskapen om GITS är låg i alla delregioner och i VVG. Hur vi ökar kunskapen? Vi kan öka kunskapen tillsammans med Gemensam beredning VVG och SITIV.
- GITS förvaltning får skriva till VVG om vad en icke-beslutad förvaltningsplan innebär.
- Vi behöver vara tydligare och hålla samma linje och det gör vi med hjälp av en förvaltningsplan.
- Under hösten görs det sista arbetet med hälso- och sjukvårdsavtalet och efter det kommer vi se vad som behövs i SAMSA. Det kan bli en annan kravställan.
- Vi måste titta på juridiken och lagstiftningen, vilka krav vi har på oss och vilken vård vi vill ha framåt, enligt hälso- och sjukvårdsavtalet.
- Ett förslag är att ha en workshop med Gemensam beredning VVG och SITIV för att titta på framtida varianter av samverkan.

Att göra: Karl och Maria lägger in punkt om planering av workshop (om samverkansmöjligheter eller hinder för samverkan) på nästa möte med Gemensam beredning VVG och SITIV.

Riskhantering

Om omorganisationen i koncernstab digitalisering (KSD): hur ser vi på GITS placering som kravställande förvaltning på KSD?

GITS levererar ingen vårdtjänst utan en digital lösning för informationsöverföring mellan huvudmän (SAMSA it-tjänst) och bör inte hamna inom hälso- och sjukvårdstjänstområdet eller inom KSD. Ingen fråga har ställts om var GITS ska vara placerat i organisationen. I GITS finns ingen oro men det finns funderingar kring vilka samarbetsformer som kommer i och med omorganisationen.

Just nu sker en verksamhetsområdesindelning, med nya områden dit nya chefer ska rekryteras. Cheferna ska i sin tur utforma en plan om vilka enheter som ska ligga under varje område utifrån syfte och uppdrag. Det kommer att bli färre enhetschefer än det är i dag.

Inspel

- Det pågår en dialog inom KSD och Karl och Maria har framfört vad de tycker är viktigt och fortsätter att bevaka omorganisationen.

Att göra: Karl, Maria och Mattias fortsätter bevaka omorganisationen i KSD utifrån GITS behov.

Kommunikation och informationsdelning - Resursfrågan och kommunikationsplan för SHVO

Mattias har presenterat resursfrågan för Gisella och Rebecka som ska leda team SHVO. Det behövs en kommunikationsplan för SHVO, en för yttre struktur och en för inre kommunikation.

Den 26 augusti är det en halvårsavstämning av alla förvaltningsobjekt i GITS. På eftermiddagen finns möjlighet för dialog och prata yttre respektive inre kommunikation och struktur för SHVO.

6. Övriga frågor

Statusrapport för alla förvaltningsobjekt i GITS

Det behöver inte finnas en skriven statusrapport för varje månad men förslagsvis gör alla förvaltningsobjekt en översyn varje månad och fyller i en statusrapport varje kvartal som går till SITIV. Den första statusrapporten görs till halvårsplaneringen.

Halvårsavstämning den 26 augusti i Göteborg

Den 26 augusti är det en halvårsavstämning av alla förvaltningsobjekt i GITS. På förmiddagen är det avsatt tid för att beskriva händelser och aktiviteter från våren 2024 (återkoppling från förvaltningsplanen), samt berätta om kommande aktiviteter för hösten 2024 och plan framåt för 2026 inklusive utmaningar. På eftermiddagen ges tid för dialog om bland annat resurser i GITS. Alla förvaltningsobjekt får en utsatt tidsplanering och Mattias för informationen vidare till GITS.

Att göra: Mattias för informationen vidare till GITS och vidarebefordrar kallelsen till de som behöver vara med. Karl och Maria sätter ramarna och bestämmer tidsplanen för halvårsavstämningen.